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Context 

  

In april 2018 heeft de Raad voor de Leefomgeving en Infrastructuur het rapport uitgebracht “De stad als 

gezonde habitat” en daarin werd nadrukkelijk ook gepleit voor meer groen in de stad. En hoe het 

omgevingsbeleid voor het stedelijk gebied zo kan worden ingericht dat gezondheidswinst wordt geboekt. 

Meer groen in de steeds meer verharde en verdichte stedelijke gebieden is dan ook zeer wenselijk. Op vele 

plaatsen zijn reeds goede samenwerkingen op dit vlak ontstaan tussen gemeenten, waterschappen en diverse 

provincies. 

De PvdA wil de realisatie van meer groene schoolpleinen nu echter extra onder de aandacht brengen om de 

volgende redenen: 

• Het is belangrijk dat kinderen op jonge leeftijd veelvuldig in aanraking komen met natuur. En dat is 

helaas niet vanzelfsprekend. Kinderen komen minder buiten en minder in de natuur. Groene 

schoolpleinen kunnen ervoor zorgen dat leerlingen meer en vanzelfsprekender in aanraking komen 

met een natuurlijke omgeving. Ook buitenlessen worden hierdoor mogelijk; 

• Er zijn al aardig wat onderzoeken gedaan naar de positieve effecten van groen op kinderen. Als 

kinderen regelmatiger buiten in het groen spelen, hebben ze minder kans op het ontwikkelen van 

depressies, ADHD en overgewicht. Ze worden er gezonder maar vaak ook nog slimmer en socialer 

van; 

• Groene schoolpleinen dragen bij aan meer biodiversiteit in de bebouwde omgeving; 

• Groene schoolpleinen helpen mee bij de klimaatadaptatie van de bebouwde omgeving. Denk hierbij 

aan de afvoer van water bij stortbuien en het voorkomen van hittestress.  

 

Groene schoolpleinen hebben dus heel veel voordelen,  en het zou super zijn als Utrecht hier mee aan de slag 

gaat. In Overijssel, Noord-Brabant en Gelderland zijn al vele initiatieven genomen. In Utrecht is reeds een 

methodiek Werkplaats Groene Schoolpleinen ontwikkeld; en er is behoefte aan voldoende middelen gericht 

op intensieve procesbegeleiding, concrete hulp, toewerken naar programma van wensen, ontwerpschets en 

uitvoering. De betrokken overheden zorgen met elkaar voor een potje met middelen, maar 't overgrote deel 

wordt door de school zelf bij elkaar "gehengeld" met een sponsorloop, met aanvragen uit buurtbudgetten en 

vanuit eigen spaarpotjes en de inzet van veel vrijwilligers (kinderen en ouders). 

 

De PvdA-fractie heeft de volgende vragen aan Gs: 

1. Erkent u het belang dat er zoveel mogelijk groene schoolpleinen dienen te komen in onze provincie? En 

zo ja, nee waarom? 

2. Bent u bekend van de samenwerkingen die reeds door diverse provincies, waterschappen en gemeenten 

tot stand zijn gebracht ten behoeve van de realisatie van groene schoolpleinen en zo ja in hoeverre 

bestaat deze samenwerking ook in de provincie Utrecht? 

3. Heeft u de ambitie om meer groene schoolpleinen te realiseren en welke middelen heeft u hiervoor 

beschikbaar? 

 


